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Abstract (en)
Electric switch for use with a watch has a U shaped opening with two transverse passages (11) that houses a command shaft (20). The shaft is
held in position by a spring (27) and guided by an external passage (11) with a toroidal joint (25) that allows translational and tilting movements. The
internal passage has an oblong shape that allows the end of the shaft (22) to form an electrical contact (32) when pressed and when tilted to contact
two other contacts (31, 33).

Abstract (fr)
La paroi d'un boîtier comprend un dégagement en U avec deux passages traversants (11, 17) pour une tige (20) de commande maintenue en
position neutre par un ressort (27) et guidée dans le passage extérieur (11) par un joint torique (25) permettant des mouvements de translation et de
basculements, et dans le passage intérieur (17) par un contour de forme oblongue permettant à l'extrémité (22) de fermer par pression un contact
électrique (32), et par basculement deux autres contacts (31, 33). Application à une pièce d'horlogerie électronique. <IMAGE>
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